
                                                              Z á p i s   č. 1 

z veřejného ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse Bernartice, konaného dne 30. října 

2018 v 19.00 hod. v zasedací síni úřadu městyse v Bernarticích. 

 

Přítomní: Čeněk Zdeněk, Čížková Pavla, Fuka Jaromír, Fuková Zdeňka, Hrádek Josef, Kotrba 

Jiří, Kroupa Aleš, Ing. Kunt Stanislav, Malý František, Souhrada Pavel, JUDr. Souhrada 

Vladimír, Sušerová Jaroslava, Ing. Trávníčková Jana, Ing. Tupý Václav.  

Omluven: Kolář Miloslav 

1. Zahájení 

Jednání zahájil p. Pavel Souhrada, přivítal přítomné, poblahopřál zvoleným zastupitelům, 

poděkoval i všem ostatním, kteří kandidovali a nedostali se do zastupitelstva. Stručně 

seznámil s postupem dnešního jednání. Na začátku jmenoval zapisovatele zápisu pana Ing. 

Zdeňka Souhradu a ověřovatele zápisu pana Františka Malého a paní Jaroslavu Sušerovou.    

Hlasování: Schváleni 14 hlasy všech přítomných. 

Poté předal slovo nejstaršímu členovi zastupitelstva městyse p. Jaromíru Fukovi, který se ujal 

řízení zasedání zastupitelstva městyse. Pan Fuka všechny přivítal a zahájil zasedání tím, že za 

všechny zvolené zastupitele přečetl slib členů zastupitelstva městyse. Všichni zvolení 

zastupitelé tento slib stvrdily podáním ruky nejstaršímu zvolenému členovi se slovem 

„slibuji“ a podpisem pod textem slibu. V průběhu čtení slibu se dostavil pan Miloslav Kolář. 

Slib podepsalo všech 15 členů zastupitelstva. 

 

2. Schválení programu 

Pan Jaromír Fuka poté seznámil všechny přítomné s programem ustavujícího zasedání. 

Program: 

 

  1)  Zahájení, složení slibu zastupitelů městyse 

  2)  Schválení programu 

  3)  Volba mandátní, návrhové a volební komise 

  4)  Schválení počtu členů rady 

  5)  Volba starosty  

  6)  Volba místostarosty  

  7)  Volba členů rady městyse  

  8)  Volba předsedy a členů finančního výboru 

  9)  Volba předsedy a členů kontrolního výboru 

 10) Organizační záležitosti (jednací řád zastupitelstva a výborů městyse) 

 11) Schválení uvolněné funkce starosty 

 12) Schválení výše odměn zastupitelům 

 13) Projednat a schválit smlouvu o zřízení věcného břemene ŘSD  

 14) Projednat záměr prodeje podílů 1/12 pozemků v k.ú. Dražíč 

 15) Projednat záměr prodeje částí pozemků v k. ú. Srlín 

 16)  Diskuse 

 17)  Závěr 

V návrhu programu byla provedena jedna oprava. V bodě 14) se bude projednávat prodej 

podílů, neboť záměr prodeje již byl schválen.  

Zastupitelstvo městyse schválilo opravený program jednání 15 hlasy všech přítomných. 

 



3.Volba mandátní, návrhové a volební komise 

Za členy mandátní, návrhové a volební komise byli navrženi tito členové zastupitelstva: 

František Malý, Josef Hrádek a Miloslav Kolář.  

Navržení členové s návrhem souhlasili. 

 Hlasování: Komise byla zvolena 15 hlasy. 

  

4. Schválení počtu členů rady 

Pan Fuka seznámil se skutečností, že minulé zastupitelstvo schválilo 15 členů nového 

zastupitelstva a v minulém období byla rada pětičlenná, proto navrhuje, aby i nová rada byla 

tvořena pěti členy. Jiný návrh nebyl. 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Bernartice schvaluje pětičlennou radu městyse. 

Hlasování: Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

5. Volba starosty 

Pan Jaromír Fuka seznámil přítomné s tím, že dle zákona se volba starosty provádí tajně, 

pokud se zastupitelé nedohodnou jinak – veřejně. Pan Josef Hrádek navrhl veřejné hlasování. 

Hlasování: 15 hlasy schváleno veřejné hlasování. 

Pan JUDr. Vladimír Souhrada navrhl na funkci starosty Pavla Souhradu. Další návrh nebyl.  

Pavel Souhrada s kandidaturou souhlasil a přijal ji. 

Hlasování: Pro 14 x, proti: 0, zdržel se 1x.  

Pavel Souhrada byl 14 hlasy zvolen starostou městyse. 

Po volbě starosty se ujal řízení jednání zvolený starosta Pavel Souhrada. Poděkoval za 

svěřenou důvěru a znovuzvolení do funkce. Zmínil se o některých věcech, které se za minulé 

období podařili a o dalších, které je nutné řešit. Věří, že bude pokračovat skvělá spolupráce 

z minulého období, neboť složení zastupitelů je stejné. Slíbil, že se bude snažit vše dělat co 

nejlépe a požádal o podporu a pomoc ve volebním období. 

 

6. Volba místostarosty 

Volba místostarosty by ze zákona měla být tajná. Josef Hrádek opět navrhl, aby hlasování o 

volbě místostarosty bylo veřejné. 

Hlasování: 15 hlasy schváleno veřejné hlasování. 

Pavel Souhrada navrhl na funkci místostarosty pana Jaromíra Fuku. Je to člověk, na kterého 

se může spolehnout. 

Jaromír Fuka s kandidaturou souhlasí.  

Aleš Kroupa navrhl na funkci místostarosty pana Zdeňka Čeňka. 

Zdeněk Čeněk s kandidaturou souhlasí. 

 

Hlasování bylo o jednotlivých navržených. 

První hlasování o panu Čeňkovi: : Pro 2x, proti 0, zdržel se 13x.  

Druhé hlasování o panu Fukovi:   Pro 11x, proti 2x, zdržel se 2x. 

 

Zdeněk Čeněk nebyl zvolen místostarostou městyse. 

Jaromír Fuka byl 11 hlasy zvolen místostarostou městyse. 

  



7. Volba členů rady městyse 

Rada městyse má 5 členů – starosta, místostarosta a další 3 členové. Návrh na další členy rady 

městyse byl: Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav Tupý. Další návrh nebyl. 

Všichni navržení s kandidaturou souhlasili.  

Zastupitelé městyse navrhli, aby hlasování o kandidátech do rady proběhlo veřejně o všech 

třech navržených najednou. 

Hlasování: 15 x pro veřejné hlasování.  

Hlasování o jednotlivých kandidátech: 

Zdeněk Čeněk: pro 14x,proti 0, zdržel se 1x 

JUDr. Vladimír Souhrada: pro 14x, proti 0, zdržel se 1x 

Ing. Václav Tupý: pro 14x, proti 0, zdržel se 1x  

 

Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav Tupý byli zvoleni členy rady městyse. 

 

8. Volba předsedy a členů finančního výboru. 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů finančního výboru je veřejná. 
Návrh na členy finančního výboru byl:Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav 
Kunt.  
 

Všichni navržení s kandidaturou souhlasili. Za předsedu finančního výboru navrhl starosta 
paní Zdeňku Fukovou. Jiný návrh nebyl. 
 

Hlasovalo se hromadně o členech a předsedovi.  
 

Hlasování: pro 13x, proti 0x, zdržel se 2x.  
Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová a Ing. Stanislav Kunt byli zvoleni do finančního výboru, 
Zdeňka Fuková byla zvolena předsedou finančního výboru. 
 

9. Volba předsedy a členů kontrolního výboru. 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů kontrolního výboru je veřejná. 
Návrh na  členy kontrolního výboru byl: Pavla Čížková, Jiří Pinc a Miloslav Kolář.  
Navržení s kandidaturou souhlasili. Za předsedu kontrolního výboru navrhl starosta paní 
Pavlu Čížkovou. Jiný návrh nebyl. 
O členech a předsedovi se hlasovalo  hromadně:  
 

Hlasování: pro 13x, proti 0x, zdržel se 2x.  

Pavla Čížková, Jiří Pinc a Miloslav Kolář byli zvoleni do kontrolního výboru, Pavla Čížková 

byla zvolena předsedou kontrolního výboru. 

 

10. Organizační záležitosti 

Starosta projednal se zastupiteli „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ a „Jednací a 

organizační řád výborů zastupitelstva městyse“.  Dotazy nebyly. 
 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“.   

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 
 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje „Jednací a organizační řád výborů zastupitelstva 

městyse Bernartice“.  

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

 

 



11. Schválení uvolněné funkce starosty. 

Zastupitelstvo městyse projednalo uvolnění starosty pro výkon funkce.  

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje uvolnění starosty pro výkon funkce.  

Hlasování: pro 14x, proti 0x, zdržel se 1x.  

 

12. Schválení výše odměn zastupitelům 

Starosta seznámil s odměnami pro neuvolněné členy zastupitelstev a za výkon funkce ve 

výborech městyse podle nařízení vlády č. 318/2017 Sb. a podal návrh odměn.   

 

Funkce 

 

Stávající odměna 

 

Návrh nové odměny 

Maximální možná 

odměna dle 

nařízení vlády 

Neuvolněný 

místostarosta 

8 100,- Kč 9 000,- Kč 29 546,- Kč 

Neuvolněný člen rady 1 365,- Kč 2 500,- Kč 6 566,- Kč 

Neuvolněný člen 

zastupitelstva 

554,- Kč 650,- Kč 1 641,- Kč 

Neuvolněný zastupitel 

a člen výboru 

1 134,- Kč 1 300,- Kč 4 377,- Kč 

Neuvolněný zastupitel 

a předseda výboru 

1 690,- Kč 1 900,- Kč 4 924,- Kč 

Člen výboru 580,- Kč 650,- Kč 2 736,- Kč 

 

Zastupitelé se dohodli na navýšení odměn s tím, že od 1. 1. 2019, kdy, dle nařízení vlády č. 

318/2017 Sb., dojde k navýšení odměn zastupitelů o 7%, své odměny nebudou navyšovat.  

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje výši odměn v navrhovaných částkách s účinností 

od 1. 11. 2018. Od 1. 1. 2019 se výše odměn nebude navyšovat. 

Hlasování: pro 14x, proti 1x, zdržel se 0x. 

 

13. Projednat a schválit smlouvu o zřízení věcného břemene s ŘSD   

Starosta informoval zastupitele o nutnosti projednat tento bod na ustavujícím zasedání, 

seznámil přítomné, čeho se věcné břemeno – služebnost mezi Ředitelstvím silnic a dálnic a 

městysem Bernartice týká. Smlouva se zřizuje úplatně – jedná se o protlak na konci Písecké 

ulice pro vedení kabelu veřejného osvětlení. Dotazy nebyly. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. 29/DS/SVB11 – 2018 mezi Ředitelstvím silnic a dálnic, Lidická 49/110, 370 01 

České Budějovice, IČ:65993390 a městysem Bernartice, Nám. svobody 33, 398 43 

Bernartice, IČ:00249530 v předloženém návrhu. Smlouva se zřizuje úplatně za jednorázovou 

úplatu 390,83 Kč včetně DPH. Zastupitelstvo pověřuje starostu podpisem smlouvy.   

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 
 

14. Projednat prodej podílů 1/12 pozemků v k. ú. Dražíč. 

Starosta seznámil s polohou pozemků, o které se jedná a o které požádala paní Horáková. 

Prodávat se bude podíl městyse Bernartice, který je 1/12, dle znaleckého posudku. Proběhla 

krátká diskuse. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej podílů 1/12 pozemků městyse 

Bernartice KN č.1644/3, 1644/4 a 1645/1 v k. ú. Dražíč za cenu dle znaleckého posudku č. 

5035-078/18, zpracovaný Ing. Václavem Boukalem, Modřínová 422, 373 61 Hrdějovice, ze 

dne 5. 10. 2018, Michalu Hájkovi, Antonína Barcala 24, 370 05 České Budějovice a Renatě 

Horákové, Dražíč 52, 375 01 Týn nad Vltavou za cenu 22 225,- Kč (souhrnná výměra 



2667m2 x 100,- Kč/m2 = 266 700,- Kč : 12 = 22 225,- Kč). Zastupitelstvo městyse pověřuje 

starostu podpisem smlouvy. Náklady spojené s prodejem uhradí strana kupující.  

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

15. Projednat záměr prodeje částí pozemků v k. ú. Srlín. 

Starosta seznámil s polohou částí pozemků, o které se jedná. Jsou to části pozemků PK č. 35, 

36, 37 a 42 v k. ú. Srlín, vedle nově vybudované místní komunikace a které jsou zahrnuty do 

pozemků, dle územního plánu, pro stavbu rodinného domku a dále části, které jsou již dlouhá 

léta zaploceny ve vedlejších pozemcích. Osadní výbor Srlín s prodejem těchto částí pozemků 

souhlasí. Z nově označeného pozemku č. 37/1 bude oddělena část pro umožnění přístupu 

k sousední nemovitosti pana Burdy č.p. 40. Dotazy nebyly. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje záměr prodeje částí pozemků PK č. 35, 36, 

37 a 42, nově označené KN č. 37/1, 37/2, 42/2 a 42/3 v k. ú. Srlín dle předložené situace. 

Zastupitelstvo městyse ukládá starostovi zabezpečení zveřejnění záměru. 

Schváleno 15 hlasy všech přítomných.  

 

16. Diskuse.  

Pan Kolář poděkoval za ČSSD všem občanům za důvěru a zvolení, slíbil, že budou pracovat 

pro občany a apeloval na to, aby se více zúčastňovali zasedání, děkuje za podporu. 

Starosta: všem poblahopřál za zvolení s tím, že tímto vše začíná – práce na dlouhou trať, aby 

bylo vidět na konci dalšího období kus práce. Podotkl, že tentokráte je to velice zvláštní 

situace, neboť bylo zvoleno kompletně stejné složení zastupitelů, jaké bylo v minulém 

období. 

Pan Hrádek podotkl, že by to stálo za zápis do Guinessovi knihy. 

Připomínky občanů, které proběhly v diskusi: 

Pan Srb ze Svatkovic je s prací zastupitelů spokojen. 

Zástupci Levče: jsou také s prací zastupitelů spokojeni, ale připomínají, že by bylo dobré 

opravit část příjezdové komunikace k Levči. 

Za Srlín: připomínka k dokončení opravy stodoly vedle „zámku“. 

Lukešova ulice: bylo by vhodné osadit světlo ke kontejnerům, zmenšil by se nepořádek 

v jejich okolí, dále řešit problém s parkováním v ulici, někdy je to dost nebezpečné tudy 

projíždět mezi auty, či autobusem. 

Bechyňská ulice: oprava chodníků ve spodní části, případně nějaké vánoční osvětlení. 

Dále proběhla krátká diskuse o dění ve sportu – hlavní problém oddíl fotbalu, ostatní oddíly 

pracují vcelku dobře. Starosta podotkl, že ve sportu se podporují hlavně žákovské oddíly, aby 

dobře fungovala mládež. Jenže to jsou děti do 9. třídy, dorosty stále chybí. 

 

17. Závěr. 

Starosta na závěr ještě jednou poděkoval za důvěru a za účast, věří, že bude dobrá spolupráce 

se všemi zastupiteli jako dosud. Mnoho věcí se již udělalo, ale ještě mnoho je třeba udělat. 

Rozloučil se i s ostatními přítomnými a poděkoval jim za účast.         

 

 

U s n e s e n í   č. 1 
z ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse v Bernarticích, konaného dne 30. října 2018  

v 19,00 hod v zasedací síni městyse Bernartice. 

 

1. Bere na vědomí: 

- složení slibu zvolenými členy zastupitelstva městyse 

 

 



2. Schvaluje: 

- zapisovatele zápisu Ing. Zdeňka Souhradu, ověřovatele zápisu pana Františka Malého a paní 

Jaroslavu Sušerovou 

- opravený program jednání ustavujícího zasedání 

- volbu mandátní, návrhové a volební komise ve složení: František Malý, Josef Hrádek a 

Miloslav Kolář   

- počet členů rady městyse na pět  

- veřejné hlasování o volbě starosty 

- volbu starosty:  Pavel Souhrada, nar.7.10.1960, bytem Písecká 112, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě místostarosty 

- volbu místostarosty:  Jaromír Fuka, nar.16.9.1937, Táborská 188, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě členů rady a hlasování o všech třech navržených 

- volbu členů rady městyse: Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada, Ing. Václav Tupý. 

- volbu předsedy a členů finančního výboru: Zdeňka Fuková – předseda 

                                  členové výboru: Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav Kunt.   

- volbu předsedy a členů kontrolního výboru:  Pavla Čížková –  předseda 

                                  členové výboru: Jiří Pinc, Miloslav Kolář.  

- „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ 

- „Jednací a organizační řád výborů zastupitelstva městyse“ 

- uvolnění starosty pro výkon funkce 

- výši odměn v navrhovaných částkách za výkony funkcí s účinností od 1. 11. 2018. Od 1. 1. 

2019 se výše odměn nebude navyšovat. 

     Neuvolněný místostarosta                           9 000,- Kč 

     Neuvolněný člen rady                                 2 500,- Kč  

     Neuvolněný člen zastupitelstva                      650,- Kč 

     Neuvolněný zastupitel a člen výboru       1 300,- Kč  

     Neuvolněný zastupitel a předseda výboru   1 900,- Kč  

     člen výboru         650,- Kč 

- smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. 29/DS/SVB11 – 2018 mezi 

Ředitelstvím silnic a dálnic, Lidická 49/110, 370 01 České Budějovice, IČ:65993390 a 

městysem Bernartice, Nám. svobody 33, 398 43 Bernartice, IČ:00249530 v předloženém 

návrhu. Smlouva se zřizuje úplatně za jednorázovou úplatu 390,83 Kč včetně DPH. 

Zastupitelstvo pověřuje starostu podpisem smlouvy.   

- prodej podílů 1/12 pozemků městyse Bernartice KN č.1644/3, 1644/4 a 1645/1 v k. ú. 

Dražíč za cenu dle znaleckého posudku č. 5035-078/18, zpracovaný Ing. Václavem 

Boukalem, Modřínová 422, 373 61 Hrdějovice, ze dne 5. 10. 2018, Michalu Hájkovi, 

Antonína Barcala 24, 370 05 České Budějovice a Renatě Horákové, Dražíč 52, 375 01 Týn 

nad Vltavou za cenu 22 225,- Kč (souhrnná výměra 2667m2 x 100,- Kč/m2 = 266 700,- Kč : 

12 = 22 225,- Kč). Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu podpisem smlouvy. Náklady 

spojené s prodejem uhradí strana kupující.  

- záměr prodeje částí pozemků PK č. 35, 36, 37 a 42, nově označené KN č. 37/1, 37/2, 42/2 a 

42/3 v k. ú. Srlín, dle předložené situace. Zastupitelstvo městyse ukládá starostovi 

zabezpečení zveřejnění záměru. 
 

3. Neschvaluje: 

- volbu místostarosty: Zdeňka Čeňka 

 

Zapsal:  Ing. Zdeněk Souhrada                         …………………………. 

Ověřovatelé:   František Malý   …………………………. 

                        Jaroslava Sušerová   …………………………. 

Starosta:   Pavel Souhrada   …………………………. 


